

What is the Full Time Service To the Lord? 什么是全时间侍奉主?

03/20/2022 神国福音教会主日信息 (广东话英文信息)

Bro. Jonathan Li

What is the full time service onto the Lord? How should we serve the Lord? What does the scriptures say about the full time service? As God's beloved children, we need to have a clear vision about this. Otherwise, how could we serve the Lord and His purpose effectively?

何谓全时间侍奉主? 我们该如何侍奉主? 主的话是如何教导我们的? 作为神圣洁蒙爱的儿女, 我们必须得着我们该如何侍奉主这一荣耀且极重要的属天异象。若没有属天的蓝图与样式, 我们今天如何能有效地侍奉神并祂圣洁荣耀的旨意呢?

Scripture References 经文参考:

Serving in Tabernacle 在會幕中的事奉: Exodus 25:2 Speak unto the children of Israel, that they take for me an offering: of every man whose heart maketh him willing ye shall take my offering.

出埃及记 25:2 你告訴以色列人當為我送禮物來, 凡甘心樂意的, 你們就可以收下歸我。

Serving in Temple 在聖殿中的事奉: 1 Chronicles 29: 14 But who am I, and what is my people, that we should be able to offer so willingly after this sort? for all things come of thee, and of thine own have we given thee.

历代志上 29:14 我算甚麼? 我的民算甚麼? 竟能如此樂意奉獻! 因為萬物都從你而來, 我們把從你而得的獻給你。

Serving in the house of God 在神家中的事奉: 1 Timothy 3:15 But if I tarry long, that thou mayest know how men ought to behave themselves in the house of God, which is the church of the living God, the pillar and ground of the truth.

提摩太前书 3:15 倘若我耽延日久, 你也可以知道在 神的家中當怎樣行。這家就是永生 神的教會, 真理的柱石和根基。

Serving in the Body of Christ 身體的事奉: Ephesians 1:23 Which is his body, the fulness of him that fills all in all. 以弗所書 1:23 教會是他的身體, 是那充滿萬有者所充滿的。

Serving in New Jerusalem 在新耶路撒冷的事奉: Revelation 7:15 Therefore are they before the throne of God; and they serve him day and night in his temple: and he that sitteth on the throne shall spread his tabernacle over them. 啓示錄 7:15 所以他們在 神寶座前, 晝夜在他殿中事奉他。坐寶座的要用帳幕覆庇他們。